



因應政府推行覆蓋全港的 2019 冠狀病毒病疫苗接種計劃，**仁安醫院及其轄下的分科診所將為五個組別（註 1）的人士安排優先接種疫苗，費用全免。**

如閣下對疫苗接種計劃有興趣，**請先致電本院急症門診中心或分科診所查詢及預約：**

仁安急症門診中心：(852) 2608 3355

分科診所預約

荃灣分科診所：(852) 2608 3399

將軍澳分科診所：(852) 2721 0100

馬鞍山分科診所：(852) 2608 3377

科學園分科診所：(852) 2662 6388

註 1：

優先接種疫苗的五個組別分別為

1. 60 歲或以上人士（陪同 70 歲或以上長者接種疫苗的人士可以獲得接種，最多兩人）
2. 醫療服務場所工作人員及參與抗疫工作人員
3. 安老院／殘疾人士院舍院友及員工
4. 維持必要公共服務的人員
5. 跨境運輸、口岸、港口工作人員

As the Government is implementing a territory-wide COVID-19 Vaccination Programme, Union Hospital provides free vaccination for the five priority groups (#Note) in our Emergency Medicine Centre and Polyclinics. If you are interested to be vaccinated, **please contact us for enquiries and bookings via:**

Emergency Medicine Centre : (852) 2608 3355

Polyclinics

Tsuen Wan Polyclinic : (852) 2608 3399

Tseung Kwan O Polyclinic : (852) 2721 0100

Ma On Shan Polyclinic : (852) 2608 3377

Science Park Polyclinic : (852) 2662 6388

#Note:

The five priority groups are:

1. Persons aged 60 years or above (a maximum of two carers who accompany elderly people aged 70 or above can also receive vaccination);
2. Personnel in healthcare settings and those participating in anti-epidemic related work;
3. Residents and staff of residential care homes for the elderly / persons with disabilities;
4. Personnel maintaining critical public services; and
5. Personnel providing cross-boundary transportation or working at control points and ports.